
Zápis 
 

o průběhu 8. zasedání zastupitelstva obce Senorady, 
konaného dne 11.11.2011 v kanceláři obecního úřadu 

 
Starosta zahájil osmé zasedání zastupitelstva obce Senorady v 19.00 hodin a přivítal přítomné. 
 

1) Technický bod 
Starosta (předsedající) konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 
desce Obecního úřadu Senorady, a to nejméně sedm dní přede dnem konání zasedání a dále 
konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. 
 
Přítomni: Novák Vl. , Adamová Květoslava, Matoušek Jan, Malý Aleš,  
                Frolcová Dagmar, Pavel Jašek,Chaloupková Anna, David Horký  
 
Omluveni: Koníček Aleš 
 
Zapisovatelkou byla jmenována Dagmar Frolcová 
Starosta (předsedající) konstatoval, že zápis předchozího zasedání byl řádně ověřen a je 
vyložen k nahlédnutí v zasedací místnosti. 
Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrh na ověřovatele zápisu o průběhu osmého 
zasedání zastupitelstva obce. Navrženi byli J.Matoušek a A.Malý, kteří vyslovili souhlas. 
 
Usnesení č. 64 
Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu osmého zasedání zastupitelstva 
obce Jana Matouška a Aleše Malého. 
 
Hlasování č.64 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
Usnesení č.65 
Zastupitelstvo schvaluje následující program zasedání zastupitelstva: 

1) Technický bod 
2)  Smlouva s IDS o zajištění integrované dopravy - dodatek 
3)  Smlouva o smlouvě budoucí E.ON – rekonstrukce NN ve Vývozu 
4)  Smlouva o smlouvě budoucí E.ON – elektrifikace chatové oblasti 
5)  Záměr prodeje pozemku – vjezd č.p. 129,Roman Bureš 
6)  Územní plán  - schválení 
7)  Mikulášská besídka 
8)  Mostek za humny 
9)  Vybudování nového dětského hřiště 
10)  Rozpočtové opatření č.6 
11)  Diskuse 

 
Hlasování č.65 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 

  
2) Dodatek č. 1 ke Smlouvě o zajištění financování IDS JMK 

Jedná se o doplnění již uzavřené smlouvy z r.2006 o zajištění financování systému IDS 
JMK.Finanční příspěvek činí 50,- Kč na jednoho obyvatele k 1.1. každého kalendářního roku. 
 
 



Usnesení č. 66 
Zastupitelstvo schvaluje  dodatek č. 1   smlouvy o zajištění financování integrovaného 
dopravního systému Jihomoravského kraje. 
  
Hlasování č.66: pro-8, proti-o, zdržel se-0 
   

3) Smlouva o smlouvě budoucí s E.ON 
Jedná se o rekonstrukci venkovní sítě NN ve Vývozu z důvodu špatného technického a 
mechanického stavu venkovní sítě. Akci projektuje pro E.ON společnost DUR plus, s.r.o. 
                               
. Usnesení č. 67 
Zastupitelstvo  souhlasí s  rekonstrukcí venkovní sítě NN ve Vývozu a navrhuje uzavřít 
smlouvu s E.ON. 
 
Hlasování č.67 : pro-7, proti-1, zdržel se-0 
 

4)  Smlouva o smlouvě budoucí s E.ON 
Jde o záměr realizace zemních kabelových vedení NN pro akci „kabelizace chatové osady – 
87 ks chat“ v k.ú. Senorady, Ketkovice a Kuroslepy. Uvedeným záměrem bude dotčen VVT 
Oslava a drobný vodní tok Senoradský potok a dále je stavba  umístěna na pozemcích ve 
vyhlášeném záplavovém území VVT Oslava. E.ON  zastupuje Západomoravská 
elektromontážní společnost s.r.o. Třebíč. 
   
 Usnesení č.68 
Zastupitelstvo obce schvaluje tento záměr a tím i uzavření smlouvy s E.ON. 
 
Hlasování č.68 : pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 

5) Záměr prodeje pozemku – vjezd k vratům č.p. 129 
Záměrem obce je prodat část pozemku  o výměře 30 m2  majiteli rodinného domku č.p. 129 
(jedná se o vjezd  před vraty) Romanu Burešovi. 
 
Usnesení č.69 
Zastupitelstvo souhlasí s navrhovaným záměrem pozemek prodat. 
Hlasování č.69: pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 

6) Územní plán 
Po veřejném projednání návrhu územního plánu Senorady dne 4.11.2011 zastupitelstvo 
přistupuje ke schválení územního plánu v obci Senorady. 
 
Usnesení č.70 
Zastupitelstvo souhlasí s návrhem územního plánu obce Senorady. 
 
Hlasování č.70 : pro-7, proti-0, zdržel se-1 
 

 
 

                                                                                                                                                                              
     7)  Mikulášská besídka 
Mikulášská besídka pro děti proběhne v neděli 4.12.2011 ve 14.00 v kulturním domě. 



Paní učitelka Frolcová připraví s dětmi krátké pásmo písníček a básniček a potom dětem 
Mikuláš předá balíčky s cukrovím.  
Zastupitelstvo odsouhlasilo cenu balíčku pro 1 dítě v ceně 100,- Kč. 

 
Hlasování: pro –8, proti-0, zdržel se – 0 
 
     8) Mostek za humny 
Jelikož  je již od léta mostek za humny rozbouraný(z důvodu odvodu vody), je potřeba ho 
nově zbudovat. Členové zastupitelstva se dohodli, že se sejdou v sobotu 12.11.2011 ve 13.00 
hodin na místě samém  a domluví se na dalším postupu úprav, případně výběru firmy, která 
mostek postaví. 

 
     9) Oranžové hřiště 
 Zastupitelstvo navrhuje zbudovat nové dětské hřiště, jelikož původní herní sestava na hřišti je 
již značně opotřebovaná a náklady na její opravu by byly příliš vysoké.K tomuto účelu se jeví 
 využití prostoru mezi Penzionem a hasičkou. Bude potřeba vypracovat návrh na hřiště a 
stanovit rozpočet , ten by byl 800 tisíc na rok 2012. Také bude vypracována a podána žádost o 
dotaci Nadace ČEZ Oranžové hřiště. V případě neúspěchu dotace se s výstavbou posečká. 
 
Usnesení č.71 
Zastupitelstvo schvaluje návrh vybudování nového dětského hřiště na pozemku mezi 
Penzionem a hasičkou a jeho rozpočet 800 tisíc Kč. 
 
Hlasováníč.:71: pro-8, proti-0, zdržel se-0 
 
      10) Rozpočtové opatření č.6 
Starosta předložil zastupitelstvu ke schválení rozp.opatření č. 6 – jedná se o příjem z Úřadu 
práce v částce 70.700,- Kč. 
 
Usnesení 72 
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 6 tak jak je navrženo. 
 
Hlasování č.72: pro-8, proti-0, zdržel se -0 
 

11) Diskuse 
V diskusi byla vznesena připomínka k čištění potoka přes obec.Po ukončení prací zůstaly 
v místech pod mostky nánosy bahna,které zabraňují plynulému proudění vody.Místní SDH  
navrhuje tyto místa dočistit proudem tlakové vody. 
Místostarostka, paní Adamová informovala o zajištění prohrnování sněhu v ulicích po obci.  
Stejně jako v loňském roce se na něm budou podílet p. Čech z Nové Vsi a v úzkých uličkách 
p.Zdeněk Prokeš . 
 
Starosta obce,po projednání všech bodů programu,ukončil jednání ve 20.50 hod. 
 
 
 
 
 
V Senoradech 18.11.2011 
 



 
Zapsala: Frolcová 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:                                                               Vladimír Novák, starosta 
 
 
 


